

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 25 januari 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Kristian Skoglund (KS), Camilla Hedendahl (CH), Anette Krii (AK), Ulrica Malmgren (UM), Jonas Malmgren (JM), Lena Dehlin (LD), Anna Göransson (AG)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

4. Ekonomi

* **Resultat 2015:** Sektionen gör en vinst på över 50 000 kr. Detta används för att skriva ned vår skuld vi har till huvudsektionen. Om A-laget går upp i div. 1 och vi gör ett 0-resultat på 2016 skriver huvudstyrelsen av resten.

TM

* **Pantamera:** Insamlingen den 23/1 gick väldigt bra, som genererade 3800 kr. Vi bestämde att ha en omgång till och samla in 4/3. Anette skriver till ledare, Facebook och sätter upp lappar i hallen.

AK

* **Newbody:** Vi bestämde oss för en ny försäljningsperiod så snart som möjligt. Anette beställer kataloger och går ut med info till lagen osv.

AK

* **Swedbankstiftelsen:** Anette pratar med Anita och Terese om att söka bidrag ur detta, samt vad för kriterier som gäller.

AK

* **Nya mål samt siffror:** Jeanette beställer 2 nya mål. Vi behöver siffror på våra matchtröjor. Lämnas in när säsongen är slut.

JS

5. Senior/Junior

* **Stipendiater:** Vi diskuterade en stund och kom fram till följande kandidater från innebandyn: Aktiv-Oscar Köhler, Ledare-Torbjörn Gyllestål, Ungdom-Alfred Appelkvist. Jeanette skriver nomineringarna för Oscar och Torbjörn och Anette skriver för Alfred.

JS/AK

* **Sportlovsinnebandy:** Anette pratar med fotbollen om att göra en gemensam anmälan. Innebandyn bokar torsdagen den 18/2. Anette pratar med personer som kan hjälpa till och samordnar inbjudan.

AK

* **Innebandyavslutning:** Jeanette har undersökt. Den enda dag som funkar är söndagen den 20/3. Jeanette pratar med Anita om bokning av hallen.

JS

* **Innebandyskolan:** Ulrica informerade om att det antligen är ledare klart för innebandyskolan: Ted Oredsson. Jeanette tar reda på alla personuppgifter och träffar Ted och lämnar över informationsmaterial.

JS

* **F04/07:** Elin Persson behöver någon mer som hjälper henne. Ev. ha ett föräldramöte Jeanette och Anette undersöker.

JS,AK

* **P03:** De har en asylsökande med i laget, som är licensierad. En fråga att ta med huvudstyrelsen är hur vi gör med medlemsavgift/aktivitetsavgift. Kan man få bidrag från Kommunen? Anette tar detta med Anita som kan ta upp på nästa huvudstyrelsemöte.

AK

7. Årshjulet

Vi ligger i fas med detta.

6. Övrigt

* **Innebandy/Fotboll :** Det har den senast tiden varit diskussioner kring Samarbetet mellan fotboll och innebandysektionen. Vi i innebandystyrelsen tycker det är viktigt att ledarna i båda sektionerna har en dialog med varandra och verkar för att våra barn och ungdomar ska kunna utöva båda sporterna.

Vi är en flersektionsförening, vilket är mycket viktigt att komma ihåg

* **Policyn:** Terese har sagt att hon kan renskriva. Anette lämnar över material.

TM/AK

* **Laget.se:** Anette ser till att Camilla Hedendahl och Ted Oredsson får inloggning på laget.se.

AK

* **Brandskyddsronde:** Lena tog upp diskussionen kring brandrutiner i hallen.

Var finns brandslangar? Har vi brandfiltar? Brandskyddsronde borde genomföras igen. Vi ser till att detta görs i höst när säsongen startar upp igen.

AK/JS

8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 22/2 kl. 18.00 i Storsjöstugan

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark